
SIZE ： 185mm X 250mm 

個人資料（私隱）收集聲明 NOTIFICATION OF PERSONAL DATA COLLECTION
你所提供的資料只供康樂及文化事務署藝術節辦事處發放國際綜藝合家歡節目的資訊，並不會向其他機構或政府部

門披露。

除個人資料（私隱）條例所訂明的豁免外，根據同一條例第18及22條及附表1第6項原則，你有權要求查閱及更改本

表格內所載列的個人資料。

查閱及更改個人資料的要求應以書面形式向康樂及文化事務署藝術節辦事處提出。（查詢：2370 1044）
The information provided will be used by the Festivals Office of the Leisure and Cultural Services Department for delivering 
programme information of the International Arts Carnival only. All collected information will not be released to any 
unauthorised party including government bureaux and departments.
Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinance, and in accordance with Section 18 and 22 and Principle 
6 of Schedule 1 to the Ordinance, you have a right of access and correction of the personal data provided in this form.
Request for personal data access and correction should be addressed to the Festivals Office of the Leisure and Cultural 
Services Department. (Enquiries: 2370 1044)

請將已填妥的表格傳真至2371 4171，或寄
回九龍尖沙咀梳士巴利道10號香港文化中
心行政大樓5樓藝術節辦事處收，或電郵至
caf1@lcsd.gov.hk。

Please return the completed form by fax to 
2371 4171, or mail to the Festivals Office at 
Level 5, Administration Building, Hong Kong 
Cultural Centre, 10 Salisbury Road, Tsim Sha 
Tsui, Kowloon, or e-mail to caf1@lcsd.gov.hk.

登記索取「國際綜藝合家歡」資訊 
Sign up for International Arts Carnival information

多謝你觀看「國際綜藝合家歡」的節目，歡迎你發表意見，讓我們未來
安排節目時能更精益求精！我們非常重視你的寶貴意見，請多多支持！
Thank you for attending programme(s) of the International Arts Carnival (IAC). 
You are welcome to send us your views. We treasure your opinions to 
enhance our future programming.

我的意見 My Views

節目名稱 Programme Name:
日期 Date:      

時間 Time:
我的意見 My Views:

如曾經登記索取節目資訊，並已定期收到「合家歡」最新消息，請不必再次填寫。
Please do not fill in this part if you have submitted similar request before and have been receiving the IAC news regularly.

我希望以 □ 電郵 / □ 郵寄方式收取「合家歡」節目資訊。
（支持環保，我們建議你選擇以電郵收取資訊；如選擇郵寄，請填妥地址。）

I would like to receive IAC programme information by □ e-mail / □ mail. 
(E-mail is recommended for environmental reasons. Please provide full mailing address if you would like to receive programme information by mail.)

姓名 Name:               聯絡電話 Tel No.（選擇性填寫 Optional）:

電郵 E-mail:

地址 Address:
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